

EEX updates 2022 auction calendar for Emissions auctions

The European Energy Exchange (EEX) updated the 2022 auction calendar. The change is due to a request of Bulgaria to auction additional volumes initially scheduled for free allocation for electricity generation under Art 10c of the EU ETS Directive. This results in an increase of the CAP3 EU EUA auction volume by 5.16 million EUA in total in the year 2022. The increase will become operative from 21 March 2022.

All other auctions, including auctions for Germany, Poland, Northern Ireland and auctions of EU Aviation Allowances remain unchanged.

Please see below an overview of the initial and new volume:

	EU CAP3 EUA auctions	
	Initial volume	Increased volume
Overall volume 2022	412,953,000 EUA	418,113,000 EUA
Volume per auction Jan-Jul	2,449,000 EUA	2,506,500 EUA
Volume per auction in Aug	1,224,500 EUA	1,253,500 EUA
Volume last auction in Aug	1,428,500 EUA	1,444,000 EUA
Volume per auction Sep-Dec*	4,180,500 EUA	4,218,000 EUA
Volume last auction in Dec*	4,213,000 EUA	4,245,500 EUA

* The volumes from September to December 2022 are preliminary and can be subject to adjustments.

EEX provides detailed information on the updated 2022 auction calendar on the [website](#).

Clearing and settlement of all emission allowances is conducted by the European Commodity Clearing (ECC).

The **European Energy Exchange (EEX)** is the leading energy exchange which builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together with its customers. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, it offers contracts on Power, Natural Gas and Emission Allowances as well as Freight and Agricultural Products. EEX also provides registry services as well as auctions for Guarantees of Origin, on behalf of the French State. More information: www.eex.com

Contact:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 | +33 1 73 03 76 52

presse@eex.com

EEX aktualisiert Auktionskalender 2022 für Emissionsauktionen

Die European Energy Exchange (EEX) hat den Auktionskalender 2022 aktualisiert. Der Grund für die Änderung ist ein Antrag Bulgariens auf eine Versteigerung zusätzlicher Mengen, die ursprünglich für eine kostenlose Zuteilung für die Stromerzeugung gemäß Artikel 10c der EU-ETS-Richtlinie vorgesehen waren. Dies führt zu einer Erhöhung des CAP3 EU EUA-Auktionsvolumens um insgesamt 5,16 Millionen EUA im Jahr 2022, die ab dem 21. März 2022 wirksam wird.

Alle weiteren Auktionen, inklusive der Auktionen für Deutschland, Polen, Nordirland sowie der Auktionen für EU-Luftverkehrsberechtigungen bleiben unverändert.

Nachfolgend eine Übersicht über die bisherigen und veränderten Volumen:

	EU CAP3 EUA Auktionen	
	Bisherige Volumen	Erhöhte Volumen
Gesamtes Volumen 2022	412.953.000 EUA	418.113.000 EUA
Volumen pro Auktion Jan.-Jul.	2.449.000 EUA	2.506.500 EUA
Volumen pro Auktion im Aug.	1.224.500 EUA	1.253.500 EUA
Volumen letzte Auktion im Aug.	1.428.500 EUA	1.444.000 EUA
Volumen pro Auktion Sep.-Dez.*	4.180.500 EUA	4.218.000 EUA
Volumen letzte Auktion im Dez.*	4.213.000 EUA	4.245.500 EUA

* Die Volumina von September bis Dezember 2022 sind vorläufig und können Anpassungen unterliegen.

Detaillierte Informationen zum aktualisierten Auktionskalender 2022 veröffentlicht die EEX auf ihrer Website.

Clearing und Abwicklung aller Emissionsberechtigungen übernimmt die European Commodity Clearing (ECC).

Die **European Energy Exchange (EEX)** ist die führende Energiebörse, welche weltweit sichere, liquide und nachhaltige Commodity-Märkte entwickelt – gemeinsam mit ihren Kunden. Als Teil der EEX Group, einer auf internationale Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die EEX Kontrakte auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Zusätzlich stellt die EEX Registerdienstleistungen zur Verfügung und führt Auktionen für Herkunftsnachweise im Auftrag des französischen Staates durch. <https://www.eex.com/de/>

Kontakt:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-216 | +33 1 73 03 76 52

presse@eex.com